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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 21  
ÚŘAD MĚSTSKÉ ČÁSTI 
DOPRAVNÍ KOMISE 
STAROKLÁNOVICKÁ 260, 190 16  PRAHA 9, TEL.: 281 012 911, FAX: 281 971 531, PODATELNA@PRAHA21.CZ 

VÁŠ DOPIS ČJ:   
 
 
 
 
 

ZE DNE:  
NAŠE ČJ.: UMCP21/04213/2024/DK/Lad 
SPIS. ZN.:  
VYŘIZUJE: Jiří Hardt 
TEL.: 281012944 
E-MAIL: jiri.hardt@praha21.cz 
DATUM: 11.03.2024  

 

Zápis č. 12 z jednání Dopravní komise RMČ Praha 21 

Datum konání: 28.02.2024 

Čas konání: 17:08 hod – 18:50 hod 

Místo konání: velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21 
 

Přítomni Ing. Martin Kňákal (MKn), Tomáš Kučera (TKu), Ing. Vít Pěkný Ph.D. (VPe), Ing. 
Vladimír Vlachovský (VVl), Mgr. Milan Balahura (MBa), Zdeněk Růžička (ZRu) 

Tajemník  Jiří Hardt (JHa) 

Host Ing. Richard Koza 

Nepřítomen 
(omluven) 

 

Neomluven  
  

Předseda komise MKn zahájil její jednání v 17:08 hod konstatováním, že komise je 
usnášeníschopná, přičemž je přítomno všech šest komisařů. Jednání komise bylo ukončeno 
v 18:50 hod. 

Po přivítání členů komise předložil MKn k hlasování pozměněný návrh programu jednání pro 
toto zasedání DK. Předložen byl program v následující podobě: 

 

0) Schválení programu  
1) Rekapitulace zápisu z minulého jednání a kontrola plnění úkolů 
2) Definování lokalit pro úseková měření rychlosti 
3) Sdílené zóny 
4) Různé 

a) Průchod pod mostem podél trati (u Smolíka) 
b) Parkování u MŠ Rohožník 
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Následně bylo přistoupeno k hlasování o programu jednání. 

Hlasování:  pro 6, proti 0, zdržel se 0. 

Předložený návrh programu jednání byl schválen. 

 

1) Rekapitulace zápisů z minulých jednání a kontrola plnění úkolů 
Zápis byl odsouhlasen předsedou DK, zároveň byl zveřejněn v rámci interního systému, pro 
potřeby komisařů. Úkol týkající se zpracování článku do Újezdského zpravodaje zajistí MKn. 

 

2) Definování lokalit pro úseková měření rychlosti 
Pro instalaci úsekových měření rychlosti byly vytipovány lokality na vjezdech do obce, přičemž 
byla zohledněna i předpokládaná změna toků dopravy v souvislosti s přeložkou silnice I/12. U 
stávajících kamer na komunikaci Novosibřinská bylo doporučeno jejich další využití v režimu 
měření. Zároveň došlo ke shodě, že na komunikaci Zaříčanská by mělo být jak bodové měření 
na vjezdu, tak úsekové od vjezdu zhruba na úroveň křižovatky s ul. Lišickou. Následně byla 
stanovena prioritizace záměru zavedení měření v jednotlivých lokalitách, a to: 
 

1) Staroklánovická 
2) Staroújezdská – V Lipách 
3) Zaříčanská 
4) Starokolínská 

 

3) Sdílené zóny 
Dopravní komise se seznámila s konceptem sdíleného prostoru vyznačeného jako „sdílená 
zóna“ a s příklady jejího využití ve stávajících městských podmínkách. Možnost řešení 
veřejného prostoru tímto způsobem vede DK v patrnosti, nicméně toto řešení není plně 
přiléhavé na většinové, místní podmínky v obci. Jeho využití by mohlo být zváženo v rámci 
projektu „parkoviště u nádraží“, při řešení průpletu motorové a bezmotorové dopravy. 

 

4) Různé 
a) Průchod pod mostem podél trati (u Smolíka) – stanovisko Správy železnic 

k možnému průchodu (realizaci pěšího propojení) již bylo městské části historicky 
poskytnuto, v návaznosti na jeho znění bude třeba uzpůsobit strategii vázající se 
k dané problematice. 

b) Parkování u MŠ Rohožník – MČ byla oslovena žádostí vedení MŠ Rohožník 
o umožnění parkování pro vozidla zaměstnanců MŠ v prostoru před vstupem do 
školky, kam je instalovaným značením zakázán vjezd všem vozidlům, kromě vozidel 
zásobování. Fakticky by se jednalo o jistou formu vyhrazeného parkovacího stání. 
K bodu proběhla debata, kdy byla zmíněna možnost parkování na veřejných 
komunikacích v okolí (při respektování platných ustanovení zákona o provozu na 
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pozemních komunikacích), nevhodnosti nájezdu vozidel a jejich parkování před 
vchodem do školky, zvláště s ohledem na bezpečnost návštěvníků MŠ a 
v neposlední řadě byla akcentována skutečnost, že by se jednalo o možný vzor 
k budoucím nárokům v obdobných případech. 
Následně bylo přistoupeno k hlasování o návrhu „Doporučit povolení parkování pro 
zaměstnance MŠ v prostoru chodníku před vstupem do školky“ 
 
Hlasování:  pro 0, proti 3, zdržel se 3. 

Předložený návrh nebyl schválen. 
 

 

Zapsal: Jiří Hardt 

 

 

Ověřil (den a podpis předsedy DK, nebo jiného delegovaného člena komise): 

14.3.2024 

 

          Martin Kňákal 

 


